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§ 1 Sammanträdets öppnande 

Ordförande Sievert Balkeståhl hälsade alla välkomna till 

sammanträdet. 

 

§ 2 Anmälan av föregående protokoll  

Föregående protokoll godkändes och lades till handlingarna 

 

§ 3 Fastställande av dagordning 

Dagordning godkändes 

 

§ 4. Val av justerare och dag för justering   

Till justerare utsågs Sievert Balkestål och Mats Hellberg Protokollet 

justeras elektroniskt och undertecknas vid nästa sammanträde den 

8/5. 

 

§ 7. Rapporter 

Ingrid Brännström informerar om att en översyn pågår över 

lokalbestånden i stadsdelsområdet, speciellt mot de bestånd som 

Micasa äger. Det finns stora renoveringsbehov i flera fastigheter där 

förvaltningen bedriver verksamheter. 

 

Vård- och omsorgsboendet i Akalla håller på att tömmas och ska 

avvecklas så fort som möjligt. Huvuddelen av de boende har redan 

flyttat. 

 

 Planeringen inför övertagandet av Kista vård- och omsorgsboende 

den 1 november från Attendo har påbörjats. 

 

Kista servicehus står inför ett stambyte och de boende måste vid en 

sådan evakueras. Inget beslut är taget om vad som ska hända med den 

huskropp i servicehuset som har tomställts.  

 

Planeringen av aktivitetscentren pågår. Aktivitetscentret i Kista 

kommer att invigas någon gång i senare delen av maj. 

Aktivitetscentret ska vara en  mötesplats för seniorer 65 + med ett 

brett utbud av aktiviteter som kan passa flera målgrupper. 

Verksamheten ska vara öppen stor del av dagen och bygga på 

tillsvidareanställd personal. 

  

I Akalla ska ett samarbete med Trivselrådet inledas om utformande av 

ett aktivitetscenter och ett gemensamt nyttjande av lokalerna där.  

 

Utförarenheterna inom äldreomsorgen har startat ett projekt i 

samarbete med Stockholms läns landstings kompetenscentrum för 
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kultur och hälsa.Projektet innebär att musik och sång integreras i 

det dagliga omvårdnadsarbetet som ett verktyg. Samtlig 

omvårdnadspersonal inom utförarenheterna kommer att få 

utbildning vid fyra tillfällen av musikterapeuter.  

Statistiken över beviljade insatser och avslag inom äldreomsorgen 

skickades ut före mötet. 

 

Rådet önskar bjuda in beställarchefen Sofia Johansson till ett senare 

möte för att få information om biståndshandläggarnas arbete och 

kriterier för beviljande och avslag av insatser. 

 

§ 8. Ärenden till nästa nämndsammanträde 

Genomgång av utsändningslistan. 

 

Rådet kommenterade ärendet om storbildsvisning av fotbolls VM för 

herrar i sommar i Husby och Rinkeby. Kerstin Illervik undrar varför 

inte Kista också kan få en storbilds-TV. 

 

Koncept Trygg stad. Förvaltningen kommer att anordna Sommar på 

Torget i Akalla och Rinkeby i samverkan med andra aktörer. Rådet 

undrar vilka aktiviteter som planeras. Ingrid svarar att programmet 

inte är klart än. 

 

Ändring i reglementet för facknämnder och stadsdelsnämnder. Sievert 

konstaterar att Järva friområde, där  Hästa gård ligger nu hör till 

Trafiknämnden för skötsel och underhåll. Hans erfarenhet av 

kontakter med Trafiknämnden är inte positiva. 

 

Riktlinjer för minoriteters rättigheter samt strategin för romers 

rättigheter bör föras samman i ett dokument vilket också 

förvaltningen föreslår. 

 

§ 9. Lokalfrågor öppna mötesplatser 

Diskussion om vilka de sociala mötesplatserna är riktade mot. 

Förvaltningen har sedan länge haft 60 + som angiven målgrupp. 

Ingrid informerar om att uppdraget förvaltningen har är att ordna 

mötesplatser och aktiviteter för personer 65+. 

 

Sievert informerar om det artistuppträdande som sedan länge finns 

sista fredagen varje månad på Kista servicehus. Det är etablerat och 

väldigt populärt bland seniorer. Han vill därför understryka vikten av 

att det får fortsätta. 
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Yvonne undrar hur möjligheten ser ut att få en av förvaltningen 

anställd person till den sociala mötesplatsen i Rinkeby som bl.a. kan 

sköta öppning och stängning av lokalen. Nu är det pensionärerna 

själva som sköter detta. Ingrid kan ej lämna besked om detta i 

dagsläget. Det finns sedan tidigare beslut om att det årliga bidraget 

från förvaltningen till pensionärsföreningarna för att planera och driva 

aktiviteter på mötesplatserna ska tas bort och ersättas av anställd 

personal. För år 2018 erhåller mötesplatserna i Akalla och Kista bara 

medel för första halvåret då avsikten är att de planerade 

aktivitetscentren med anställd personal sedan tar över. Husby och 

Rinkeby får bidraget för hela år 2018. Men även dessa mötesplatser 

planeras på sikt drivas av personal i samarbete med föreningarna. 

  

I verksamhetsplanen för år 2018 finns en aktivitet som innebär att 

mätning av ungefärligt antal besökare på mötesplatserna uppdelat på 

kön ska göras under en viss period. De i pensionärsrådet som är 

engagerade i verksamheten på mötesplatserna menar att det kan vara 

svårt att göra en sådan mätning då folk kommer och går speciellt i 

Rinkeby som har öppet stor del av dagen. Ingrid vill ändå  att mätning 

görs under ett några dagar per vecka. Vid de aktiviteter som anordnas 

på alla mötesplatserna ska antal deltagare uppdelat på kön anges. Om 

samma person deltar i olika aktiviteter så räknas han/hon som en 

deltagare vid varje tillfälle. Syftet är att se vilka aktiviteter som lockar 

till deltagande och hur könsuppdelningen ser ut. 

 

Rådet önskar få träffa den nya enhetschefen Tina Cederlund som 

ansvarar bl.a. för de sociala mötesplatserna och de kommande 

aktivitetscentren. Hon kommer att bjudas in till ett senare 

sammanträde. 

 

§ 10. Övriga frågor  

Mats tar upp kvarboendeprincipen med anledning av att utveckling av 

tekniska lösningar blir allt vanligare för att underlätta för äldre att bo 

kvar hemma. Mats menar att kvarboende ändå inte alltid är att 

föredra. Rådet stöder den tanken och menar att hemtjänstpersonalen 

måste bli mer uppmärksamma på äldres behov och mående och 

signalera när förändringar sker. Ingrid säger att seniorboende där inte 

biståndsbedömning behövs kan vara ett alternativ för ett tryggare 

boende för äldre som inte har så stora omvårdnadsbehov. De 

aktivitetscenter som ska finnas i närheten av seniorboenden kan även 

motverka social isolering. 

 

Biståndshandläggarna har informationsskyldighet och ska alltid 

speciellt vid avslagsbeslut informera om vilka andra möjligheter som 

finns. 
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§ 11. Nästa sammanträde 

Nästa möte är den 8 maj 2018 kl. 13-154 i Järvasalen, 

Borgarfjordsgatan 14, Kista. Vid det tillfället kommer 

stadsdelsdirektören Ulla Thorslund att besöka rådet.  

 

§12. Avslutning  

Ordföranden avslutar mötet. 

 

   

   

   

 


